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De brandweer van Veurne is in
diepe rouw na de dood van 1ste
sergeant Jan Bouttry (53), die af-
gelopen donderdag overleed na
een moedige strijd tegen de
spierziekte ALS. «Hoewel het
nieuws er zat aan te komen, blijft
onze brandweerzone met een
onwezenlijk gevoel achter», zegt
kapitein Rik Breem. 

Twee jaar geleden kreeg Jan Bout-
try uit Veurne te horen dat hij aan
de spierziekte ALS lijdt. Zijn toe-
stand ging razendsnel achteruit.
De man, vader van twee dochters
van 15 en 18, moest noodge-
dwongen stoppen met zijn instal-
latiebedrijf voor sanitair en ver-
warming en als brandweerserge-
ant, na 33 jaar dienst. Dat bete-
kende echter niet dat zijn colle-
ga’s hem vergaten. Sterker nog:
de 1ste sergeant bleef er op han-
den gedragen worden. Zo organi-
seerde de brandweerzone in sep-
tember 2018 nog een grote bene-
fiet ten voordele van de ALS-liga.
Korte tijd terug vond er in Veurne
ook een opendeurdag plaats op
vraag van Jan. «Hij keek daar
enorm naar uit en we zijn blij dat
we hem dat konden bieden»,
klinkt het binnen het korps. 

Vechtlust
De laatste maanden zagen zijn
collega’s hoe Jan bleef strijden te-
gen zijn ziekte. «We wilden niet
aan de zijlijn blijven staan. Met de
benefiet en opendeurdag pro-
beerden we hem zoveel als mo-
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Jan Bouttry (zittend) kreeg eind 2018 de cheque van de benefiet 
overhandigd ten voordele van de ALS-liga. Foto JHM

Overlijden sergeant Jan Bouttry (53)
dompelt brandweer in diepe rouw

Het kerstfeest voor 65-plussers was een succes. Foto TVA

OUDENBURG Heel wat 65-plussers genieten van
kerstfeest in lokaal dienstencentrum

Voor het eerst werd een gezellig
kerstfeest georganiseerd door
de stad voor alle 65-plussers
van Oudenburg. 74 aanwezigen
genoten van een lekkere maal-
tijd en optreden van Hilvi
Avonts. 

Burgemeester Anthony Duma-
rey en schepen Romina Vanhoo-
ren (Open Vld) staken samen

met vrijwilligers en medewer-
kers van lokaal dienstencen-
trum Biezenbilk een handje toe. 

Wildragout
Op het menu stonden een glaas-
je cava met hapjes en tongrolle-
tjes als voorgerecht. Wildragout
met onder meer kroketjes en
veenbessen vormden het
hoofdgerecht. Een lekker potje

koffie en taartje sloten de mid-
dag af, samen met een zandop-
treden van Hilvi. 

Uitbreiden
«We blikken terug op een ge-
slaagde eerste editie. Het is de
bedoeling om dit initiatief in de
toekomst verder uit te breiden»,
aldus Dumarey en Vanhooren.
(TVA)

GISTEL
Zwembad tijdje dicht
na lek in leiding
Het zwembad van Gistel blijft ver-
moedelijk tot eind januari dicht. Bij
een controle van de leidingen is een
lek vastgesteld. Het herstel neemt
wat tijd in beslag.
Tijdens de kerst- en eindejaarsperi-
ode is het zwembad altijd gesloten
voor onderhoud. En net tijdens een
controle werd een lek in de aan-
voerleiding vastgesteld. 
«Vervelend», weet ook sportsche-
pen Dries Depoorter (Open Vld).
«Een firma is nu al begonnen met de
leiding te herstellen. Daarvoor
moet het zwembad wel geleegd
worden, vervolgens opnieuw ge-
vuld worden en moet het water op-
nieuw een gepaste temperatuur
krijgen. Bovendien hadden we tij-
dens de wintersluiting een specifie-
ke proef ingepland om de watercir-
culatie te testen. Die is verplicht in
het kader van de milieuvergunning.
De proef moet dus plaatsvinden
vooraleer we opnieuw openen. Ver-
moedelijk zal het tot in de tweede
helft van januari duren vooraleer
het zwembad weer opent. We doen
onze uiterste best om het bad zo
snel mogelijk te heropenen.» 
Een precieze datum zal het stads-
bestuur later meedelen. Het zwem-
bad van Gistel dateert van de jaren
zeventig en kreeg twee jaar terug
een fikse onderhoudsbeurt. 
Over de toekomst van het zwem-
bad zal het schepencollege zich
verder buigen. (TVA)

OUDENBURG
Geld en juwelen
gestolen bij inbraak
Dieven hebben zaterdag ingebro-
ken in een woning langs de Geleed-
straat in Oudenburg.  De bewoners
stelden de inbraak omstreeks 16
uur vast. 
De daders konden de woning betre-
den door het keukenraam in te
gooien met een zwaar voorwerp.
De woning werd volledig door-
zocht. De dieven gingen aan de
haal met geld en juwelen.  (MMB)

naar Nieuwmunster. We willen ook sa-
men met de hogere overheid nadenken
over de ondertunneling van de Nieuwe
Rijksweg met de aanleg van een onder-
grondse parking en een plein.»
Op vlak van leefmilieu denkt de ge-
meente aan ondergrondse afvalstraten,
digitalisering van het containerpark en
elektrische dienstfietsen. De politie
neemt een grote hap uit het budget van
de gemeente. Wat toerisme betreft gaat
De Haan voor een status quo op vlak van
evenementen. Enkele evenementen
worden wel uitgediept zoals de Vosse-
slagfeesten. Er zullen ook werken uit-
gevoerd worden op de begraafplaatsen.
«Er komen nieuwe paden in de Nieuwe
Steenweg, sanitair en een afdak in Wen-
duine. Er komen ook heel wat vragen
binnen van mensen die graag begraven

willen worden in Vlissegem of Klems-
kerke, maar dat is momenteel niet meer
mogelijk sinds 1979. Die concessies lo-
pen voor een bepaalde periode, maar in
de praktijk zijn die graven er wel geble-
ven. Wij willen eens bekijken of we de
in onbruik geraakte concessies kunnen
ontgraven. Wij denken dat dit toch be-
langrijk is. In Vlissegem zijn er 40 plaat-
sen die we zouden kunnen vrijgeven.
Vlissegem zou een proefproject zijn om
te kijken of we niet te veel gevoelige
snaren raken.»

Indexatie
De Haan gaat geen extra leningen aan
en zal de belastingen niet verhogen. Er
wordt wel gekeken voor een indexatie.
«Vanaf 2021 worden de meeste belas-
tingen en heffingen automatisch geïn-

dexeerd volgens de gezondheidsindex,
dat werd tot nog toe niet gedaan terwijl
de kosten wel stijgen», zegt Vandaele.
Oppositiepartij Bewust stemde tegen de
meerjarenplanning. «Het is een ambiti-
eus plan maar er zijn nog veel onduide-
lijkheden. Er wordt verwezen naar een
prioriteitenlijst voor de openbare wer-
ken, maar die hebben wij niet gekregen.
Dat geldt ook voor de gronden die aan-
gekocht zouden worden. Wat ons het
meest verontrust is het kostenplaatje.
We starten met een overschot van 17.
906.770 euro in 2020 en eindigen in
2025 met 325.318 euro. De opgebouw-
de spaarpot van de vorige legislatuur
wordt dus volledig opgesoupeerd. Bo-
vendien stijgen enkele belastingen zo-
als de tweede verblijven en wordt er
geïndexeerd», zegt Peter Breemersch.

OOK AANPAK INVALSWEGEN STAAT OP PRIORITEITENLIJSTJE

De Haan investeert in restauratie gemeentehuis

Op vlak van patrimonium staan er en-
kele grote projecten voor de deur in De
Haan. «Enkele investeringen slepen we
mee uit vorige legislatuur. Er is hiervoor
geen weg terug zonder schadeclaims
zoals de inrichting van het molenaars-
huisje en een lokaal voor de hondenclub
en die moeten wij nu afwerken», zegt
burgemeester Wilfried Vandaele. Daar-
naast wil het nieuwe bestuur de buiten-
kant van het gemeentehuis restaureren.
«Dit is een prioriteit omdat we als ge-
meente het goede voorbeeld moeten
geven en nu vallen de brokstukken naar
beneden.»

Ondergrondse parking
De Haan zal de komende jaren een pri-
oriteitenlijst opmaken en op basis daar-
van beslissen welke straten, voetpaden
of fietspaden eerst moeten aangepakt
worden. «We willen zeker al de toe-
gangswegen aanpakken zoals de Gro-
testraat, de Vosseslag, de Nieuwe Steen-
weg en het fietspad van de Grotestraat

De Haan wil de komende
jaren vooral investeren
in de buitenkant van het
gemeentehuis en zet en-
kele grote openbare
werken op de planning.
Daarnaast bekijkt de ge-
meente ook om plaats te
maken op de begraaf-
plaatsen van Vlissegem
en Klemskerke.
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Het gemeentehuis in De Haan is ook aan de buitenkant aan restauratie toe. Foto Benny Proot

gelijk te helpen in het gevecht die
niet te winnen was», zeggen ze.
«Ondanks alle steun en Jan zijn
vechtlust konden we niet ontken-
nen dat bij elk weerzien ook de
sporen van de ziekte steeds dui-
delijker werden. Jan was er nog
een laatste keer bij tijdens de Bar-
baraviering begin december, daar
ontving hij nog de gouden pal-
men der kroonorde.» 
Binnen de kazerne stond Bouttry
bekend als een goedlachse le-
vensgenieter.  Jan kwam bij het
korps op 1 december 1984 waar-
bij hij op 18-jarige leeftijd in de
voetsporen van zijn vader trad.
Hij bevorderde op 1/12/1997 tot
korporaal, vervolgens op

01/01/2004 tot sergeant en op
01/01/2011 tot 1ste sergeant. 
«Jan was ook vele jaren actief als
brandweerduiker en hij was in de
laatste jaren ook verantwoorde-
lijk voor de werkgroep adembe-
scherming binnen brandweer-
post Veurne. De aanzet voor het
huidige oefenlokaal voor adem-
bescherming is dan ook een ver-
dienste van Jan», gaat kapitein Rik
Breem verder. 
De uitvaartplechtigheid gaat
door op 28 december om 10 uur
in de aula van het uitvaartcen-
trum Cornelis te Veurne. Het
brandweerkorps zal er met de ge-
paste eer afscheid nemen van
1ste sergeant Jan Bouttry. (MMB)


